
Zápisnica z ustanovujúceho zasadnutia Rady školy pri ZŠ Nitrianske Rudno  
dňa 17. októbra 2012 

 
Prítomní: 
PaedDr. Martina Mederová 
Ing. Martina Petrisková 
Lenka Bačíková 
Miroslav Cvíčela 
Mgr. Erika Plevová 
Mgr. Jana Rambalová 
Miroslava Karaková 
Ivan Kováčik 
Milan Kútny 
 
Neprítomní: 
Alena Štrbáková 
Bc. Peter Iliaš 
 
Hosť: 
Mgr. Martin Škraban – riaditeľ školy 
 
Program: 

1. Privítanie, voľba overovateľa a zapisovateľa zápisnice, kontrola uznesenia 
2. Voľba Predsedu a podpredsedu RŠ 
3. Prerokovanie, doplnenie a schválenie Štatútu RŠ 
4. Schválenie zvýšeného počtu žiakov v niektorých triedach 
5. Analýza výchovno-vzdelávacej činnosti v roku 2011/2012 
6. Prerokovanie – VPŠ, Školská vzdelávací a výchovný program 
7. Priebežné čerpanie rozpočtu 
8. Rôzne a diskusia 
9. Uznesenie 

 
1. Riaditeľ školy Mgr. Škraban privítal prítomných, aj mene zriaďovateľa ZŠ. Nakoľko 

ešte nebolo zvolené vedenie RŠ, prítomní sa dohodli, aby schôdzu viedla 
predchádzajúca predsedníčka RŠ PaedDr. Martina Mederová, ktorá bola opätovne 
zvolená do RŠ. Za zapisovateľa zápisnice bola zvolená Miroslava Karaková, za 
overovateľa Ing. Petrisková. 
Z predchádzajúceho zasadnutia RŠ nebolo prijaté žiadne ukladacie uznesenie. 

2. Voľba predsedu a podpredsedu RŠ prebehla priamou, verejnou voľbou. Za predsedu 
bola jednohlasne zvolená PaedDr. Martina Mederová, za podpredsedu bola 
jednohlasne zvolená Mgr. Erika  Plevová. 

3. PaedDr. Martina Mederová oboznámila prítomných so Štatútom RŠ, bol prerokovaný 
a jednohlasne schválený. 

4. Riaditeľ školy Mgr. Škraban už len informatívne oboznámil členov RŠ, nakoľko do jej 
práv patrí aj schválenie/neschválenie vyššieho počtu žiakov v triedach, že 
predchádzajúca Rada školy schválila návrh zriaďovateľa na vyšší počet žiakov 
v triedach podľa potreby vedenia školy. Nikto z novozvolenej Rady školy nebol proti 
takto schváleným počtom a taktiež tento návrh schválila. 



5. Mgr. Škraban predložil Analýzu výchovno-vzdelávacej činnosti za šk. rok 2011/12. 
Prítomní tak boli oboznámení s počtami žiakov v triedach, výsledkami testovania 
žiakov 9, ročníka, výsledkami vo vzdelávacej oblasti, v športových súťažiach... 

6. P. riaditeľ ďalej prečítal Vnútorný poriadok školy, školský vzdelávací a výchovný 
program, ktoré Rada školy bez námietok jednohlasne vzala na vedomie. 

7. Mgr. Škraban vyhodnotil priebežné čerpanie rozpočtu k 30.09.2012. Spomenul 
nepriaznivú situáciu, ktorá sa týka zníženia počtu detí v škole k 15. septembru 2012 
a v dôsledku toho zníženia rozpočtu za obdobie september – december 2012.  

8. V diskusii sa znovu prejednávala otázka projektu na rekonštrukciu školy, jeho 
nedostatky a v konečnom dôsledku nemalé finančné náklady tak školy ako aj obce. Do 
rozpravy sa zapojili hlavne p. Kútny a p. Kováčik, ktorí sú poslancami v obecnom 
zastupiteľstve.  

9. Uznesenie: 
 
Rada školy  
schvaľuje: 
1. PaedDr. Mederovú ako predsedkyňu RŠ pri ZŠ Nitr. Rudno a Mgr. Plevovú ako jej 

podpredsedkyňu, 
2. Štatút novozvolenej Rady školy na obdobie 2012-2015, 
3. navýšené počty žiakov v triedach, tak ako ich požadoval zriaďovateľ. 

 
prerokovala: 
1. Vnútorný poriadok školy, 
2. Školská vzdelávací a výchovný program, 
 
berie na vedomie: 
1. Informáciu o čerpaní rozpočtu k 30.9.2012, 
2. Analýzu výchovno-vzdelávacej činnosti v roku 2011/2012. 
 
 
 
 
Zapísala: Miroslava Karaková 
 
Overovateľ: Ing. Martina Petrisková 
 
 
So zápisnicou sa dodatočne oboznámili: 
 
 
 
Nitrianske Rudno 17.10.2012 
 


